
Technische vragen commissie ruimte en economie (deel 1). 

Agendapunt 12. Woningbouw Kapelheuvelstraat 

Het raadsvoorstel vraagt ons om in te stemmen met de grondexploitatie Kapelheuvelstraat voor 12 
woningen. 

“Beleidsmatig past woningbouw in de dorpen, voor zover er een kwantitatieve en/of kwalitatieve 
behoefte is. Voorliggend plan kan gefaseerd worden uitgevoerd. Verder betreft dit een nieuw plan dat 
zorgt voor een toename van de planvoorraad. Deze toename kan worden opgevangen binnen de 
ruimte die beschikbaar komt nu de prognoses hoger uitvallen (+43 huishoudens voor Swartbroek)”. 

In het woningmarktonderzoek 2018-2030, regio Midden- Limburg staat op pagina 26 een tabel over 
de woningbehoefte Weert 2018-2024-2030. Hieronder weergegeven. Hierin staat dat het aantal 
woningen in 2018 tot en met 2030 met 5 toeneemt.  

 

   

1. Waarom worden er twaalf woningen gebouwd?  

2.  Er gaan verhalen rond dat er tot nu toe 4 inschrijvingen plaatsgevonden hebben. Kloppen 
deze verhalen? 

3. U geeft aan dat dit plan voor een toename zorgt van de planvoorraad en dat deze toename 
kan worden opgevangen binnen de ruimte die beschikbaar komt nu de prognoses hoger 
uitvallen. Als de prognoses hoger uitvallen, betekent dit dan ook gelijk dat andere 
particulieren kunnen bouwen? En worden die dan ook opgevangen in deze nieuwe 
prognoses?  

4. Als er besloten wordt om twaalf woningen te bouwen aan de Kapelheuvelstraat en de 
verhalen kloppen dat er maar vier inschrijvingen zijn, lopen wij dan het risico dat een 
belegger de overige woningen koopt?  

5. Het lijkt alsof het geplande bouwproject naadloos aansluit op de al aanwezige tuinen. Is er 
een brandgang aanwezig aangezien er toegang is tot de locatie vanuit enkele tuinen? 

 

Martijn Smolenaers 

Weert Lokaal 


